
Protokół  nr  3/2024 

z posiedzenia Komisji Problematyki Społecznej Rady Miejskiej w Nowym Mieście 

Lubawskim, które odbyło się w dniu 22 listopada 2024 r. w sali nr 23 Urzędu Miejskiego w 

Nowym Mieście Lubawskim 

 

Posiedzenie rozpoczęło się o godz.: 14:30, a zakończyło o godz. 15:30 

W posiedzeniu uczestniczyło 3 członków Komisji. Lista obecności stanowi zał. nr 1 do 

protokołu. 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

- Burmistrz Miasta – Jacek Wolski 

- Zastępca Burmistrza – Bartosz Truszczyński 

- Pracownicy Urzędu Miejskiego – Katarzyna Markowska, Krystyna Wójcik-Wiśniewska, 

Alicja Kurnikowska 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Wybór Wiceprzewodniczącego Komisji. 

3. Zaopiniowanie projektu budżetu Gminy na rok 2025. 

4. Przegląd oznakowania drogowego w Nowym Mieście Lubawskim. 

5. Zaopiniowanie projektów uchwał Rady Miejskiej w Nowym Mieście Lubawskim w 

sprawie: 

a) przyjęcia Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Miejskiej Nowe Miasto 

Lubawskie na lata 2024-2028 z perspektywą do 2032 roku, 

b) uchwalenia Programu współpracy Gminy Miejskiej Nowe Miasto Lubawskie z 

organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 

ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o 

wolontariacie na 2025 rok. 

6. Sprawy bieżące. 

7. Zamknięcie posiedzenia. 

Przebieg posiedzenia:                              

Ad. pkt 1 

Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący Komisji – Paweł Kirzeniewski, stwierdzając iż 

w posiedzeniu uczestniczy 3 członków Komisji, a więc obrady są prawomocne oraz zapoznał 

członków Komisji z porządkiem obrad.  

Ad. pkt 3 

Członkowie Komisji zapoznali się z projektem budżetu Gminy Miejskiej Nowe Miasto 

Lubawskie na 2025 rok i nie wnieśli uwag. Projekt został zaopiniowany przez Komisję 

jednomyślnie pozytywnie w obecności 3 członków. 



Ad. pkt 4 

Radny – Robert Krukowski zadał pytanie odnośnie organizacji ruchu drogowego na ul. 19 

Stycznia. 

Inspektor – Tomasz Rogoziński wyjaśnił, że jeśli nie ma oznakowania drogowego to 

obowiązuje zasada prawej ręki. 

Zastępca Burmistrza – Bartosz Truszczyński dodał, że na ul. Kazimierza Wielkiego zostało 

zamówione lustro, które niedługo się na tej ulicy pojawi i ma nadzieję, że poprawi to 

widoczność. Dodatkowo planuje się usytuowanie znaku drogowego na ul. Targowej, gdzie 

również pojawiał się problem z pierwszeństwem. 

Przewodniczący Komisji – Paweł Kirzeniewski zadał pytanie czy byłaby możliwość 

zamontowania lustra na łuku na ul. Sadowej, bo tam także występuje problem z widocznością. 

Zastępca Burmistrza – Bartosz Truszczyński odpowiedział, że trzeba zweryfikować czy pod 

względem prawnym będzie to możliwe. 

Inspektor – Tomasz Rogoziński odpowiedział, że z przepisów wynika, że lustra stosuje się na 

drodze gdzie jest ustąp pierwszeństwa. 

Radna – Barbara Bober zadała pytanie czy jest możliwość aby na ul. Kazimierza Wielkiego od 

strony galerii dostosować znak żeby można było się zatrzymywać do 15 min. 

Zastępca Burmistrza – Bartosz Truszczyński odpowiedział, że jeżeli ma to pomóc handlowcom 

to gmina skłoni się żeby ten parking przywrócić przynajmniej na te 15 min. 

O godz. 14:45 radny Tomasz Harfelder dołączył do posiedzenia Komisji. Posiedzenie było 

kontynuowane w obecności 4 członków Komisji. 

Ad. pkt 2 

Przewodniczący Komisji – Paweł Kirzeniewski na Wiceprzewodniczącego Komisji 

zaproponował radnego Tomasza Harfeldera, który wyraził zgodę. 

Komisja jednogłośnie przy 4 głosach „za” wybrała radnego Tomasza Harfeldera na 

Wiceprzewodniczącego Komisji.  

Uchwała nr II/2024 w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Komisji Problematyki 

Społecznej Rady Miejskiej w Nowym Mieście Lubawskim, stanowi zał. nr 2 do protokołu. 

Ad. pkt 5 

a) Kierownik Referatu Mienia Komunalnego i Ochrony Środowiska – Katarzyna 

Markowska omówiła projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu Ochrony Środowiska dla 

Gminy Miejskiej Nowe Miasto Lubawskie na lata 2024-2028 z perspektywą do 2032 roku. 

Komisja jednomyślnie pozytywnie w obecności 4 członków zaopiniowała powyższy projekt 

uchwały, stanowiący zał. nr 3 do protokołu. 

b) Kierownik Referatu Oświaty Kultury i Sportu – Krystyna Wójcik-Wiśniewska omówiła 

projekt uchwały w sprawie uchwalenia Programu współpracy Gminy Miejskiej Nowe Miasto 

Lubawskie z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 



ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego  i o wolontariacie na 2025 

rok. 

Radny – Tomasz Harfelder zadał pytanie czy zakres współpracy będzie obejmował tylko 

organizacje z terenu miasta. Co jeżeli organizacja spoza terenu Nowego Miasta Lubawskiego 

złoży wniosek o dofinansowanie a zajmuje się dziećmi z Nowego Miasta Lubawskiego. 

Kierownik Referatu Oświaty Kultury, Sportu i Turystyki - Krystyna Wójcik-Wiśniewska 

odpowiedziała, że przeanalizuje taką sytuację pod względem prawnym i odpowie na kolejnej 

komisji. 

Komisja jednomyślnie pozytywnie w obecności 4 członków zaopiniowała powyższy projekt 

uchwały, stanowiący zał. nr 4 do protokołu. 

Ad. pkt 6 

W sprawach bieżących nikt nie zabrał głosu. 

Ad. pkt 7 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Komisji – Paweł Kirzeniewski 

zamknął posiedzenie Komisji. 

 

Na tym protokół zakończono.                                               

Protokół sporządziła: Alicja Kurnikowska 

   

    Przewodniczący Komisji                

                Paweł Kirzeniewski 


